



## PROTOKOLL Nr 2 / 2005

Art	Styrelsesammanträde ÖNBF	
Dag	Söndag 24 april 2005	
Plats	Klubblokalen, Skellefteå MS, Skellefteå	
Närvarande:	Per Persson	Ordförande
	Barbro Forsman	Kassör
	Elisabeth Eriksson	Sekreterare
	Leif Ek	Styrelseledamot
	Berndt Nyman	Styrelseledamot
	Kjell Johansson	Styrelseledamot
	Mats Öberg	Styrelseledamot
	Bengt Eriksson	FR-kommittén
	Leif Rönnlund	RA-kommittén
	Roger Andersson	DR-kommittén
	Jan-Olof Renberg	RY-kommittén
	Hans Öhman	RC-kommittén

### § 21 Sammanträdet öppnande

Ordförande Per Persson hälsade välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat.

### § 22 Godkännande av föredragningslista

Föreslagen dagordning för sammanträdet godkändes efter tillägg under § 34.

### § 23 Justering av protokoll nr 7/2004 samt 1/ 2005

Efter genomgång förklarades protokoll nr 7/2004, protokoll nr 1/2005 samt extra protokoll nr 1 2005 för justerade.

### § 24 Skrivelser och meddelanden

- SBF, Tackbrev från ordf Kåge Schildt
- SBF, Svar från Folkraceutskottet ang dispens gällande däckreglemente i folktrace. Beslutades att Elisabeth skriver ytterligare ett brev i ärendet till SBF förbundsstyrelsen och till folkraceutskottet för kännedom.
- Brev från B-A Storm, BK Dundret med en beskrivning av utförda domaruppdrag. SGA Bengt Ericsson rekommenderar att B-A utför två uppdrag till som hjälpdomare på tävling utanför egen klubb innan han får bli distriktsdomare.
- SBF, Årsrapport för SDF.
- Tävlingsinbjudningar och resultatlistor.
- SBF, Klubbnytt.
- VIF verksamhetsbidrag 2005.
- SBF, Information om val till SBF:s valberedning.

- Överkalix MK verksamhetsberättelse och årsmötesprotokoll.
- VIF, distriktsårsstämma. Gunnar Lindström deltagit
- NIF, distriktsårsstämma, Elin Rånby deltagit.
- Ny resultatlista DM Karting 2003.
- SBF, Information om NEAFP tävlingar.
- SBF, Jourlista.

## **§ 25 Ekonomisk rapport**

Genomgång av resultaträkning per 2005-04-21.

## **§ 26 Rapport från sektionerna**

### **Klockbanken**

Behov finns att inköpa fler klockor till klockbanken. **Beslutades att** Annette och Lennart tar in prisuppgifter och förslag till inköp.

### **FR, Bengt Eriksson**

Nytt för i år är färdiga domarlistor till säsongens tävlingar.

Avrostrningskurs för tekniker har arrangerats. Domarlistorna skall gås igenom.

Efter säsongens slut skall en träff genomföras med en genomgång av tävlingssäsongen..

SGA har upprättat en ”Gyllene lista med regler för folkrace”. Skickas med tävlingstillståndet samt läggs ut på hemsidan.

### **Dragracing, Roger Andersson**

Säkerhetsbestämmelserna prioriteras och ses över.

Samarbete med Svemo.

Ny banlicens behövs för Piteåtävlingen pga att banan har flyttats. Flygfältet i Åmsele intressant för en ny bana.

### **Rallycross, Hans Öhman**

Årets rallycross säsong blir intressant. Flera nya juniorer på gång samt 2150 seniorer. Ett lyft för distriktets tävlingar om det blir färre nationella cuper.

Nya tävlingsidéer kom fram på träffen i höstas. Bland annat kommer en kvällstävling med poängberäkning att genomföras i sommar i Piteå. Prisutdelningen i samband med höstträffen var mycket uppskattad av förarna. Domare och tekniker för säsongen utses inom kort.

### **Rally, Jan-Olof Renberg**

En DM tävling kvar för säsongen, planerad till oktober. Vintertävlingarna har fungerat bra trots spåriga vintervägar. WESAB cup tävlingarna under planering.

### **Racing, Leif Rönnlund**

Tre IS-SM tävlingar har genomförts i distriktet under säsongen. Totalt har fyra tävlingar arrangerats.

IS-kul på hjul har arrangerats men med färre tävlingar och deltagare än tidigare år.

Racing special tävlingar på gång.

### **Karting, Michael Johansson**

Inlämnat skriftlig rapport.

Presentation av säsongens tävlingar. 6 DM tävlingar kommer att genomföras samt tävlingar i Norrlandscupen och Lappcupen. Kartingskolor planeras för barn och ungdomar.

Bränslekontroller kommer att utföras inom distriktet för att undanröja misstankar om ev fusk hos enskilda förare.

### § 27 **Rapport från Förbundsårsmötet**

Rapport från Förbundsårsmötet lämnades av rådsdelegaterna. Före mötet varnades om ett stormigt årsmöte med många meningsskiljaktigheter. Efter den information som lämnades och de diskussioner som fördes bland delegaterna under lördagen blev årsmötet på söndag lugnt och i stor enighet.

### § 28 **Tävlingskalender 2006**

Ansökningarna skall vara inlämnade 1 maj 2005. Påminnelse läggs ut på vår hemsida. Ansökningarna lämnas därefter till kalenderansvarig Per Persson för genomgång.

### § 29 **Fastställande av möteskalender för 2005**

Preliminär möteskalender presenterades.

Fastställdes till:

- 3 juli, Piteå
- 4 september, Luleå
- 19 november, i samband med höstkonferensen
- 15 januari, Skellefteå
- 18 februari, i samband med årsmötet

### § 30 **Avgift FR-tävlingar**

SGA Bengt Ericsson har tagit fram ett förslag till en extra avgift på 10 kr per deltagare vid folkracetävlingar. Pengarna skall användas av folkracekommittén för speciella ändamål.

Förslag att ärendet behandlas genom en motion på nästa årsmöte.

Styrelsen **beslutade att** frågan skall behandlas vid höstkonferensen i november då vi frågar arrangörer och förare om deras åsikt samt att Elisabeth ansvarar för att skriva en motion till årsmötet att gälla alla sportgrenar.

### § 31 **Brev från FR-domare**

Domare Thomas Rosenberg har inkommit med en skrivelse ang fördelningen av domaruppdrag för tävlings säsongen 2005.

Förslaget att fördela domaruppdrag diskuterades på höstkonferensen där klubbarna ställde sig positiva till förslaget.

Efter diskussion beslutades att ordförande skriver ett brev med en förklaring till Thomas.

Klubbarna skall också informeras om att hjälpdomare kan utses till tävlingarna.

### § 32 **Förarutbildare 2005**

Utbildningsansvaring Kjell J har skickat en lista till SBF, FR utskottet över vilka utbildare i distriktet som genomgått den pedagogiska kursen i FR.

**Beslutades att** avvakta svaret från FR utskottet och därefter skriva ett brev. Kjell får uppdraget att skriva brevet.

SGA får i uppdrag att se över intresset vilka som är intresserade att utbilda sig till utbildare.

Kurs kan ev anordnas i distriktet.

### § 33 **DM-reglemente, Karting**

Förslag till DM-reglemente, Karting 2005 har inlämnats. Förslag att startavgiften i klass Cadetti ändras till 100 kr.

**Beslutades att** godkänna reglementet med ändringen av startavgiften i klass Cadetti till 100 kr.

### § 34 Ej föranmälda frågor

- a) **Befattningsbeskrivning, tekniker.** SGA Anders Andersson vill att styrelsen tar fram en befattningsbeskrivning för tekniska kommittén. Tidigare förslag översänds till Anders som får komplettera med aktuella uppgifter och därefter inlämnas till styrelsen för beslut.
- b) **Back DM.** 3 DM tävlingar planerade varav en i samband med SM i Nalovardo. **Beslutades att** DM tävlingen i Nalovardo genomförs enl tävlingsreglerna för SM
- c) **Ungdomar.** Förslag att adjungera en ungdom i styrelsen samt att bilda ett ungdomsråd.  
**Beslutades att** Per P och Jan Öberg skriver till klubbarna med uppdrag att ta fram förslag till namn.  
Vid styrelsemötet den 040508 beslutades att hemsidan skulle utökas med en "Juniorknapp" där information riktad till ungdomar skulle finnas. Den åtgärden har inte genomförts och styrelsen **beslutades att** Jan Öberg och Anette Dalsfelt får i uppdrag att ta fram information till sidan samt att lägga till en "juniorknapp" på sidan.
- d) **RC-special reglementet.** Förtydligande av regelverk för Racing Special **Beslutades att** godkänna reglementet med förtydligandet samt tillägg av klass "Historiska bilar". Däckreglementet – enligt arrangörens tävlingsinbjudan..
- e) **DM tecken RC junior 2004.**  
DM tecknet till RC juniorerna blev inte utdelat vid årsmötet. **Beslutades att** DM tecknet utdelas vid första DM tävlingen i år.  
**Beslutades att** ändra rallycross reglementet i klass junior med tillägget "Från det år man fyller 16 år till om med år man fyller 18 år.
- f) **Fadder. Beslutades att** nyvalde styrelseledamoten Leif Ek blir fadder för Lycksele MK, Vindelns MS, SMF Vännäs, Umeå Södra MK, Nailheads Umeå MK.

### § 35 Nästa sammanträde

Nästa styrelsesammanträde blir den 3 juli i Piteå.

### § 36 Avslutning

Ordförande förklarade styrelsesammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Elisabeth Eriksson  
Sekreterare

Per Persson  
Ordförande